
Ohlédnutí za končícím volebním obdobím 
Komunální volby klepou na dveře, coţ znamená, ţe je nejvyšší čas zrekapitulovat končící volební období. 

Všichni si jistě pamatují „bouřlivý volební podzim 2006“, kdy poštovní schránky v Lubech zaplavovalo 

ohromné mnoţství letáků. Říká se, ţe „papír unese všechno“. A bylo opravdu co číst. Přes uráţky, 

osočování, vyřizování si osobních účtů aţ po kandidátky politických stran a jejich volební programy. 

A slibovalo se v některých případech i „modré z nebe“. Myslíme si, ţe je zbytečné rozepisovat, na co 

která strana či sdruţení lákaly své voliče. Řada z nás má především ty ţluté papíry schované, protoţe 

takový volební program Luby doposud nezaţily! K utvoření obrázku, jak která strana svým závazkům 

dostála, stačí vytáhnout ze šuplíku ty čtyři roky staré programy, přečíst je a porovnat s realitou. Volební 

období uběhlo jako voda. Začátky v zastupitelstvu provázela napjatá atmosféra, opozice tvrdě vracela 

ostatním zastupitelům, ţe nezískala hlavní posty na radnici. Nebylo lehké se na něčem společně 

dohodnout, pracovaly nervy, emoce. Dá se říci, ţe postupem doby se situace zklidnila. Ukázalo se, kdo si 

přišel zasedání jenom odsedět, nebo časem nechodil pro jistotu na ně vůbec. Docházení na jednání 

zastupitelstva je také jedna z oblastí, která by rozhodování voličů o zvolení nových zastupitelů mohla či 

měla do určité míry poznamenat. Je samozřejmé, ţe účast na všech zasedáních zastupitelstva za uplynulé 

čtyři roky byla téměř nemoţná. Ať jiţ z osobních nebo pracovních důvodů. U některých zastupitelů by 

bylo ale moţná lepší upřímně zváţit svoji kandidaturu v porovnání ke svým časovým moţnostem. 

V uplynulém volebním období se uskutečnilo 35 veřejných zasedání. Jak tedy vypadala docházka 

u našich radních? Do uzávěrky jsme nestihli zařadit účast na posledním veřejném zasedání, rekapitulace 

bude tedy z 34 zasedání zastupitelstva. 

 Přítomen Nepřítomen  Účast v % 

Karel Kubeš 34 0 100 % 

Mgr. Miroslava Hrabovská 34 0 100 % 

Antonín Hartl 34 0 100 % 

Kamil Knapčík  32 2 94 % 

Mgr. Ludmila Šupicová 32 2 94 % 

Blanka Pavlovská 31 3 91 % 

Mgr. Vilém Šulcek 29 5 85 % 

František Fialka 24 10 70 % 

Jaroslav Norek 21 13 62 % 

Jak jiţ to před volbami bývá, i samotní politici hodnotí svou práci za uplynulé volební období. A to 

zvláště ti, kteří chtějí kandidovat znovu. Je uţ na kaţdém, jak dobře umí „prodat“ svou práci.  

A tak někteří kandidáti například vypočítávají všechny důleţité i méně podstatné úkoly, které měli na 

starost a na jejichţ řešení se podíleli. Ta pro občany líbivá rozhodnutí, která odhlasovali všichni členové 

zastupitelstva najednou prezentují jako svojí akci (např. výměna oken v panelových domech) a v těch 

méně populárních věcech by dneska jiţ postupovali jinak. Dále najednou slibují podporu společenských, 

kulturních, sportovních akcí, kterých se v minulých čtyřech letech nezúčastňovali, přestoţe je pořádalo 

město. A pokud nějakou společenskou událost výjimečně navštívili, tak z důvodu, ţe byla přítomna 

návštěva, většinou nějak politicky významná. A toho by bylo přece škoda nevyuţít a je jedno v tu chvíli, 

jestli je to představitel ODS nebo ČSSD.  Záleţí, na jakou vlnu jsou právě naladěni. 

Občané určitě nejsou slepí a hluší a samozřejmě budou před volbami hodnotit, co zastupitelé za čtyři roky 

dokázali pro město udělat. Jak jednotliví radní pracovali. Kdo byl aktivní a kdo se jen tak vezl. Kde to 

někdy méně či více zaskřípalo a kdo za to mohl.  

Říjen 

2010 

 

Ročník XVII Cena 7, - Kč 
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Pokusíme se vypsat všechny nejdůleţitější investiční akce, které se za uplynulé volební období uskutečnily: 

Rok 2007 

- provedena demolice domu p. Oláha (pod pilou) a úprava terénu v hodnotě cca 190 000,- Kč 

- dokončen průtah městem, ulice Chebská, Revoluční a Masarykova 

- vybudován nový chodník od servisu Autorange ke zdravotnímu středisku a nové veřejné osvětlení 

- přebudováno Malé náměstí a zakoupena nová skleněná autobusová zastávka 

- sjednán kaţdoroční pronájem vánočního osvětlení 

- odkoupení příjezdové cesty ke garáţím za hotelem Skleník, po vzájemné dohodě s majitelem 

- bylo dokončeno odkoupení  ½ nemovitosti MěKS Luby od firmy Strunal CZ a.s. Luby  

- zpracována studie společností AB Akcima s.r.o Cheb na výstavbu cyklostezky a cyklotrasy od hraničního 

přechodu po hranici katastru města Plesná na Flusberku 

- uskutečněna anketa na podporu výstavby VE (větrné elektrárny) v katastru města Luby – Výspa 

- výsledkem ankety a rozhodnutím ZM  schválena výstavba 9 ks VE na Výspě 

Rok 2008 

- zaveden CZECH POINT  

- realitní kancelář Šarm Cheb zajistila odhady a prodeje bytů v panelových domech, dle zájmu nájemníků 

- zakoupen mulčovač na sekání trávy pro TS Luby cca za 200 000,- Kč 

- zakoupeno nové auto RENAULT pro potřeby MěÚ v hodnotě cca 390 tis. Kč 

- provedeno předláţdění ulice Chebské a předláţdění chodníků této ulice 

- dokončena úprava zeleně, květinové výsadby na Malém náměstí a před zdravotním střediskem 

- dokončena přestavba Hasičské zbrojnice 

- zakoupeno nové hasičské auto MAN 

- rekonstrukce silnice II/21 na hraniční přechod Luby – Wernitzgrün 

- otevření hraničního přechodu Luby – Wernitzgrün do 3,5 t. 

- přebudovány chodníčky kolem vlakových kolejí a provedena rekonstrukce ţelezničních přejezdů u městského 

hřbitova 

- provedena rekonstrukce dětského hřiště, osazeny pérové houpačky, klasická houpačka a skluzavka u panelových 

domů U Pily. 

- zakoupení a nainstalování 4 ks nových informačních a orientačních tabulí 

- na městském hřbitově zavedeno tlakové čerpání vody ze studny 

- rekonstrukce, fasáda a střechy na bývalých skladech propanbutanových lahví u starých paneláků 

- zakoupeno a nainstalováno nové dopravní značení podle zpracovaného pasportu po celém katastru města 

- pořízení a instalace satelitního příjmu na panelových domech města v hodnotě cca 450 000,- Kč 

- zakoupen nový server pro potřeby radnice města v hodnotě 200 tis. Kč 

Rok  2009 

- zakoupen nový BOBCAT pro TS Luby cca za 900 tis.Kč 

- zhodnocení prostranství bývalé skládky Horka, došlo k zalesnění o rozloze 8,7 ha v hodnotě cca 550 tis. Kč 

- zadání k vypracování nového územního plánu města v hodnotě cca 1,05 mil. Kč 

- bylo provedeno zbourání skladu ČD na místním nádraţí a provedena oprava ţelezničních přejezdů 

- dokončena celková rekonstrukce hasičské zbrojnice města, byla provedena nová fasáda v hodnotě cca 208 tis. Kč 

a nátěr střech a zábradlí 

- provedena parková úprava prostranství před garáţemi v Chebské ulici, financovaná sponzory z podnikatelské 

sféry 

- provedena oprava opěrné zdi v Masarykově ulici naproti bývalé druţině 

- rozmístění a úprava květinových, ţulových korýtek před Euromarketem a bývalou hudební školou 

- byla provedena oprava střechy v hodnotě 217 tis. Kč a fasády v hodnotě 345 tis. na městském domě 

v Masarykově ulici č.p. 175 

- byla nainstalována nová autobusová zastávka v Dolních Lubech 

- proběhla rekonstrukce Revoluční ulice (kolem pošty) s úpravou zeleně a předláţdění spojovací uličky k nádraţí 

a k servisu p. Josefiho, a to v hodnotě cca 9 mil. Kč 

- podařila se směna pozemků o rozloze cca 482 m
2
 s majitelem benzínové stanice p. Suchopárem, na těchto 

pozemcích bude vybudováno nové parkoviště 

Rok 2010 

- instalace nového bezdrátového rozhlasu po celém katastru města v hodnotě cca 800 tis. Kč 

- započata přestavba a rekonstrukce Náměstí 5. května před radnicí města 

- na všech panelových domech ve správě města byla osazena nová plastová okna a vstupní dveře v hodnotě cca 

8,8 mil Kč 
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- byla provedena celková oprava městských garáţí nad zdravotním střediskem cca 150 tis. Kč 

- byla započata oprava chodníku pro pěší mezi panelovým domem Věţák a panelákem u hasičárny 

Za volební období se zatím nepodařilo uskutečnit tyto záměry: 

- vybudovat parkoviště u zdravotního střediska, naproti restauraci Peklo, nepodařilo se nám zatím získat dotaci 

- rekonstrukce a bezbariérový přístup na Zdravotním středisku Luby – čekáme na rozhodnutí Regionálního 

pracoviště NUTS 2 Severozápad Karlovy Vary 

- vybudování SKATEPARKU – nebyla získána dotace 

- úprava lesoparku Merán 

- schodiště spojující obě Základní školy, připravuje se projekt 

- revitalizace parku – připravuje se projekt    

- parkoviště před panelovým domem Věţák – připravuje se projekt    

- místní komunikace (Tovární ul.) od zrcadla ke skupinovým garáţím, zpracovává se projekt 

- rekonstrukce MŠ a MěDDM Luby, je podaná ţádost o dotaci 

- rekonstrukce dolní a horní ZŠ, závisí na získání dotace 

Velký kus práce byl odveden i na poli kultury a sociálních věcí, o čemţ svědčí získání Modré stuhy v soutěţi 

Vesnice roku 2010 právě za tuto oblast.  

Zde je výčet těch nejdůleţitějších kulturních akcí, které byly v našem městě za uplynulé volební období 

uspořádány: 

Rok 2006 

Zorganizování zájezdu za vánočními nákupy do Karlových Varů  

Rok 2007 

Zájezd na divadelní představení -  Praha: „Jistě, pane ministře“  

Zájezd na muzikál  - Praha: „Angelika“ 

Zájezd na divadelní představení Praha: „Praha stověţatá“ 

28. ročník Erlbašského horského výšlapu 

Turistický pochod Lubská desítka 

Uspořádání 13. Hraničních slavností 

Koncert v kostele sv. Ondřeje - Iveta Ţivčáková  

Organizace 19. Lubského podzimu 

„Setkání s Pavlínou Filipovskou“ – akce uspořádaná sociální komisí ve spolupráci s Klubem důchodců 

Koncert Jakuba Smolíka – MěKS 

Uspořádání ankety na nabídku kulturních pořadů ve městě 

Navázání spolupráce spolu s místní ZŠ s o.s. KOTEC – uspořádání 2 akcí pro děti ZŠ 

Setkání občanů u vánočního stromku 

Rok  2008  

Zájezd na divadelní představení – Praha: „Jako kdyţ tiskne“ 

Uspořádání 1. reprezentačního plesu města Luby  

Uspořádání 1. ročníku písničkové soutěţe Luby hledají Superstar 

Zorganizování besedy se zástupci Obvodního oddělení policie ČR v Plesné  

Muzikálový program Světlany Nálepkové 

Zorganizování divadelního představeni „Kdyţ kočky nejsou doma“ 

Setkání s Josefem Zímou – akce uspořádaná sociální komisí ve spolupráci s Klubem důchodců 

Zájezd na divadelní představení – Praha: „Cyrano z Bergeracu“ 

Uspořádání 14. Hraničních slavností 

Zahájení činnosti krouţku „Výtvarná dílna“ 

Zorganizování Muzikálového koncertu (Josef Štágr, Alexandra Benešová) v kostele sv. Ondřeje 

Organizace 20. Lubského podzimu 

Zájezd na divadelní představení – Praha: „Famílie“ 

Zorganizování akce:  „Sportovec roku a talent – hlavička roku“ – vyhlášení nejlepších sportovců města 

29. ročník Erlbašského horského výšlapu 

Turistický pochod Lubská desítka 

Uspořádání adventního koncertu Smíšeného pěveckého sboru Baška – kostel sv. Ondřeje 

Vánoční setkání občanů u vánočního stromku 

Koncert pěveckého sboru Luběnka v kostele sv. Ondřeje 

Rok 2009 

Zájezd na divadelní představení – Praha: „Naši furianti“ 

Uspořádání 2. reprezentačního plesu města Luby  
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Zorganizování akce „Odpoledne pro zdraví I“ – Klub Energy 

Zorganizování divadelního představení „Koza aneb Kdo je Sylvie“ 

Uspořádání 2. ročníku písničkové soutěţe Luby hledají Superstar 

Zorganizování dvou programů v rámci protidrogové prevence pro ţáky ZŠ 

Zájezd na divadelní představení – Praha: „Carmen“ 

Uspořádání koncertu Yvetty Simonové – akce uspořádaná sociální komisí ve spolupráci s Klubem důchodců 

30. ročník Erlbašského horského výšlapu 

Turistický pochod Lubská desítka 

Koncert Věry Martinové 

Zorganizování II. muzikálového koncertu – Jiří Štágr, Alexandra Benešová 

Beseda o domácím násilí „Kavárna, kde se mluví“ - akce uspořádána ve spolupráci se soc. komisí a o.s. KOTEC  

Zorganizování 1. ročníku taneční soutěţe Street Dance 

Uspořádání 15. Hraničních slavností 

Koncert „Operetní melodie“ – kostel sv. Ondřeje 

Koncert Karlovarského dívčího pěveckého sboru – kostel sv. Ondřeje 

Organizace 21. Lubského podzimu 

Zorganizování akce „Odpoledne pro zdraví II“ – Klub Energy 

Vánoční setkání občanů u vánočního stromku 

Koncert pěveckého sboru Luběnka – kostel sv. Ondřeje 

Rok 2010 

Uspořádání 3. reprezentačního plesu města Luby 

Vystoupení souboru Zdeňka Černohouze s pořadem „Ta naše písnička česká“ – organizováno ve spolupráci 

s Klubem důchodců 

Zorganizování Jarního koncertu – vystoupil ţenský pěvecký sbor Luběnka 

Beseda o činnosti plesenské policie – zorganizováno ve spolupráci s Klubem důchodců 

Turistický pochod Lubská desítka  

31. ročník Erlbašského horského výšlapu 

Zorganizování 2. ročníku taneční soutěţe Street Dance 

Kulturní program pro občany města zorganizovaný k získání Modré stuhy 

Uspořádání 16. Hraničních slavností 

Organizace 22. Lubského podzimu spojeného s oslavou 110. výročí vzniku Halštrovské dráhy 

Koncert Dity Hořínkové – sólistky Karlínského divadla, MěKS Luby 

Dechová hudba Domaţličanka – pořad uspořádaný ve spolupráci s Klubem důchodců 

Zájezd na muzikálové představení „Děti ráje“ – Praha 

Sociální oblast: 

Vytvoření sociální komise 

Uspořádána dotazníková anketa na plánování rozvoje sociálních sluţeb ve městě, vypracování Komunitního plánu 

rozvoje sociálních sluţeb 

Zavedení dobrovolné pečovatelské sluţby ve městě 

Zřízení místnosti na výběr pouţitého oblečení pro potřeby sociálně slabých občanů 

Zavedení návštěv zdravotní sestry u starých a zdravotně postiţených občanů – kaţdé poslední úterý v měsíci 

Zorganizování dvou počítačových kurzů pro důchodce 

Spoluúčast na organizaci 1. a 2. ročníku Paliacupu na podporu vzniku hospice sv. Jiří v Chebu 

Schválení pronájmu tří obecních bytů pro účel vytvoření podporovaného bydlení pro osoby se zdravotním 

postiţením. 

Tak to byla rekapitulace jiţ téměř skončeného volebního období. Myslíme si, ţe za námi zůstal kus pořádné 

a hlavně poctivé práce. Před nově zvoleným zastupitelstvem ale také ještě stojí řada úkolů, které je třeba dokončit. 

Zastupitelé totiţ schválili Integrovaný plán rozvoje města na období 2008 – 2013, který bude vycházet z finančních 

moţností obce. Některé záměry jsou jiţ „rozjety“ a bude je třeba dokončit, jako např. investiční akce Kanalizace – 

Růţový Vrch, vybudování výtahu a bezbariérového přístupu na zdravotní středisko. Město má zpracované projekty 

na rekonstrukci parku, vybudování parkovacích míst v ulici Tovární, parkoviště u objektu pošty, stavby dvou 

parkovacích stání v blízkosti křiţovatky ulice Tovární a Druţstevní. Dále byl zpracován projekt na vybudování 

vyrovnávacího schodiště propojujícího ulici Revoluční s panelákovou zástavbou v ulici Tovární. Byla také 

navrţena komunikační trasa pro pěší, která by měla zajišťovat kratší a bezpečnější propojení obou budov základní 

školy. Dále jsme podali ţádost o dotaci na zateplení MŠ a druţiny. 

Jak je z předchozího výčtu patrné, noví zastupitelé budou mít o práci postaráno. Při plánování dalších investičních 

akcí by měli být opatrní a snaţit se o zachování vyrovnaného rozpočtu a nepřivést město nerozváţným 

hospodařením do dluhů. To by také měli voliči při posuzování volebních programů kandidujících stran mít na 
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zřeteli. Naslibovat lze leccos, ale je třeba také mít z čeho brát. Jakým způsobem by bylo moţné zajistit 

předfinancování schválených dotací je nastíněno v níţe uvedeném příspěvku. Kaţdý snad pochopí, ţe nehrozí 

ţádné zadluţení města, tak jak bylo popisováno v příspěvku Mgr. Šulcka v minulém čísle Lubského zpravodaje. 

Voliči by opravdu měli zváţit, zda jsou některé body volebních programů kandidujících stran, pokud si sundáme 

z očí růţové brýle, vůbec realizovatelné. Zde by bylo moţná na místě přísloví: „Není všechno zlato, co se třpytí“. 

Do nadcházejících voleb bychom chtěli voličům popřát „dobrou volbu“, a to jak pro ně samotné, tak i pro obec. 

Na závěr bychom také chtěli poděkovat všem subjektům, organizacím i jednotlivcům, kteří s městem 

spolupracovali.  

Karel Kubeš, Mgr. Miroslava Hrabovská 

 

Zajištění financování rozvojových projektů města Luby 
Chtěla bych tímto informovat občany o tom, jak je to s neuváţeným zadluţováním města na konci funkčního 

období tohoto zastupitelstva. 

Základní informací je, ţe uzavírat úvěrovou smlouvu nebudou v ţádném případě současní zastupitelé, ale podané 

nabídky budou vyhodnocovat jiţ nově zvolení zastupitelé města. Další důleţitou informací je, ţe město má na 

spolufinancování všech projektů, které schválilo zastupitelstvo a ţádá se o dotace na jejich realizaci, a které 

připadají v úvahu pro čerpání úvěru na předfinancování, vlastní zdroje. Jde o projekty „Kanalizace Růţový Vrch, 

Zahradní a Luční ulice“, „Rekonstrukce nám. 5. května“, „ZŠ – sníţení energetické náročnosti“, „MŠ – sníţení 

energetické náročnosti“, „Parkoviště u Pekla“ a „Bezbariérové zdravotní středisko“ za celkové předpokládané 

investiční náklady 94.000.000 Kč. Kaţdý z těchto projektů se bude realizovat pouze v případě, ţe město na něj 

získá dotaci. 

Vzhledem k tomu, ţe jiţ máme nějaké zkušenosti s dotacemi, a to, co jsme jiţ zaţili sami nebo co slyšíme od 

sousedních obcí, není vţdy ideální. My se musíme připravit na to, ţe budeme u některých projektů na příjem dotace 

dlouho čekat. Jenom pro příklad uvádím, ţe město ještě do dnešního dne neobdrţelo dotaci (finanční částku) za 

pořádání Hraničních slavností v roce 2009 (dotace z programu Přeshraniční spolupráce ČR – Sasko – Cíl 3), ale 

dotaci na hraniční slavnosti 2010, kterou jsme získali od Ministerstva kultury ČR z programu Česko-německého 

fondu budoucnosti, jsme jiţ obdrţeli a i vypořádali. Vůbec nezáleţí na tom, ţe je uzavřena smlouva 

s poskytovatelem dotace a jsou v ní uvedeny závazky i termíny pro obě smluvní strany. Město jako příjemce dotace 

musí dodrţet všechny termíny, jinak by mohlo o dotaci přijít, druhá strana kdyţ termín nedodrţí, tak se nemusí 

ţádné sankce obávat. Zní to všechno nelogicky, ale prostě to tak je. Proto město počítá nejen s tím, ţe musí 

dotované projekty předfinancovat, jak se k tomu zavázalo při podání ţádosti o dotaci, ale také s tím, ţe dojde 

k různě dlouhým prodlevám v proplácení dotací.  

Na zajištění financování rozvojových projektů města je vypsáno zadávací řízení na poskytnutí investičního úvěru 

aţ do výše 40.000.000,- Kč. V podmínkách je stanoveno: 

• Úvěr bude pouţit k předfinancování pouze dotovaných projektů. 

• Zadavatel má právo úvěr nezačít čerpat, nedočerpat, nebo změnit období čerpání, a to bez jakýchkoliv sankcí 

a poplatků za rezervaci zdrojů. 

• Zajištění úvěru formou budoucích rozpočtových příjmů města. 

• Nelineární čerpání úvěru, postupně dle potřeby financovat jednotlivé dotované projekty. 

• Zadavatel má právo provádět mimořádné splátky úvěru kdykoliv v průběhu trvání úvěrového vztahu. Veškeré 

mimořádné splátky budou přitom pro zadavatele bez jakýchkoliv sankcí, poplatků, dalšího úročení předčasně 

splacených částek a případných náhrad vzniklých nákladů ze strany poskytovatele úvěru. 

• Mimořádnými splátkami se rozumí zejména úhrada části/celé jistiny z přijaté dotace. 

• Úroková sazba včetně marţe musí být stejná, jak ji uchazeč uvedl při stanovení nabídkové ceny. 

• Úroky z úvěru bude zadavatel platit pouze z čerpané částky jistiny a pouze za dobu od čerpání dané částky 

úvěru, do splacení jistiny nebo i jen její části, a to bez jakýchkoliv sankcí pro zadavatele. 

• Nelze sjednat jakékoliv další závazky pro zadavatele (vedení platebního styku zadavatele u uchazeče, převod 

části peněţních anebo bankovních sluţeb pro zadavatele na uchazeče ani jiné závazky a podmínky). 

• Nelze omezit ani vyloučit právo zadavatele poţadovat, čerpat či jiným způsobem získat úvěr či půjčku od třetí 

osoby. 

• Smlouvu o úvěru můţe zadavatel vypovědět kdykoliv v průběhu trvání smluvního vztahu, předčasné ukončení 

smluvního vztahu nebude ze strany poskytovatele úvěru nijak sankciováno. 

Z výše uvedeného je snad patrné, ţe je to město kdo si klade podmínky pro získání výhodných finančních zdrojů. 

V případě, ţe by se město dostalo do finanční i časové tísně a „honem“ shánělo finanční krytí, byly by to asi banky, 

které by si kladly různé podmínky. Věřte, ţe nejlepší způsob, jak se můţeme na různé problémy připravit, je řešit je 

v dostatečném předstihu. Být dobře připraven je poloviční úspěch. 

Edith Dvořáková 
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Vážené občanky, vážení občané Lubů 
V říjnu tohoto roku se ve vašem městě konají komunální volby. Chtěl bych té 

příležitosti využít k tomu, abych poděkoval starostovi Karlovi Kubešovi 

a zastupitelům, jakož i zaměstnancům radnice za dobrou a úspěšnou spolupráci. 

Samozřejmě si přeji v této dobré spolupráci i s novým či starým starostou a se 

zvolenými zastupiteli v dalších 4 letech pokračovat, a samozřejmě i v letech 

následujících (starostou Erlbachu a Wernitzgrünu jsem až do 31. července 

2015). 

Dovolte mi krátký pohled nazpět na naše společné aktivity a úspěchy, jakož 

i výhled na další záměry. Uzavřením Smlouvy o partnerství dne 28.02.2004 

začala naše pravidelná setkání se starosty Janem Kreuzingerem a Karlem Kubešem. Spočítal jsem si ve 

svých pracovních kalendářích, že jsme se od té doby setkávali v průměru 2,8x za měsíc. 

Ale také zastupitelé Lubů a Erlbachu a Wernitzgrünu se setkávali 2x ročně. Hovořilo se o společných 

projektech, radili se a samozřejmě také slavili. Vznikala nová přátelství a partnerství, také společné 

sportovní soutěže, společná organizace Erlbašského horského výšlapu, vystoupení lubských muzikantů 

v Erlbachu, oslavy Dne dětí a mnoho dalších aktivit. Při těchto setkáních stálo v popředí vzájemné 

poznávání, učení se navzájem, poznávání odlišností v našich zemích, navazování přátelství a společné 

zábavy. 

Podívejme se, co jsme společně a za pomoci získaných dotací z EU, které bychom bez fungujícího 

partnerství neobdrželi, udělali: 

- sportovní areál za Základní školou a dětské hřiště u školky 

- v Erlbachu byla zřízena stezka (nejen) pro děti, plná zážitků - „Natur live“ 

- byla zpracována realizační koncepce jako společný základ pro další záměry 

- dotace na pořádání Hraničních slavností 

- společný projekt – rekonstrukce náměstí v Lubech + zhotovení nové návsi ve Wernitzgrünu 

- německo-česká Studna přátelství na náměstí v Erlbachu 

- společné turistické pochody „Lubská desítka“ a „Erlbašský horský výšlap“ 

- již tradiční Vánoční setkání u stromku na náměstí v Lubech 

Je mnoho měst a obcí, která hledají partnerství, aby dosáhly na tyto dotační tituly. Jen razítko sem a tam 

prostě nestačí. My máme fungující a živé partnerství, které opravdu není jen na papíře, a samozřejmě 

další záměry. Je tak v přípravě partnerství škol (vzájemné využívání sportovišť již funguje – atletické 

a jiné sporty v Lubech, lyžování v Erlbachu), je možné používat výukový plavecký bazén ve škole 

v Erlbachu pro výcvik žáků prvního stupně, je plánována investice do sportovních hal v Lubech 

a Erlbachu. Chystá se demografická studie (jak se projevují demografické změny v obou komunitách), 

hledají se investice pro úpravy MěKS v Lubech a pro vícegenerační dům v Erlbachu, investice do 

hasičské zbrojnice v Lubech (společenská místnost, toalety, úprava okolí) a na přestavbu hasičské 

zbrojnice v Erlbachu, je třeba vybudovat lyžařské tratě pro běžkaře, stezky pro turisty, cyklostezky,… 

Máme hodně možností ve prospěch našich obcí a můžeme je díky otevření hraničního přechodu i pro 

osobní automobily rychle využívat. Otevření přechodu se uskutečnilo také právě díky naší dobré 

spolupráci, tlaku a vytrvalosti obou obcí, tento záměr uskutečnit. Minulostí jsou tak mé poznámky v diáři: 

“Vyzvednout starostu na hranici“. 

V dubnu 2011 máme velikou příležitost prezentovat naše úspěšné partnerství při Evropském 

hospodářském trhu v Plavně, mezi jiným i před poslanci Evropského parlamentu. Vaší zemi (= městu 

Luby) bylo nabídnuto uspořádat kulturní program při oficiálním zahájení. Važte si toho a udělejte vše pro 

úspěšnou propagaci města Luby a prodejme naše úspěšné partnerství! 

Pro další volební období si přeji, abychom v této dobré spolupráci pokračovali, a již se těším na Vánoční 

setkání u stromku, opět se štolou od nás. Jak dlouhá letos bude, ještě nevím. Doufám, že získám statného 

starostu pro společné zadělávání těsta. 

Na závěr přeji občankám a občanům Lubů šťastnou ruku při vyplňování volebních lístků, vše nejlepší, 

hodně zdraví a na brzkou shledanou v Lubech nebo na našem jarmarku v Erlbachu (sobota 23. října). 

Klaus Herold, starosta Erlbachu a Wernitzgrünu 
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Vyberte si v knihovně 
Karel, Patočka: Území ostnatého drátu 

Osudy osob dokreslují v řadě zápletek napínavý špionáţní příběh, ve kterém nechybí pohled na praktiky 

StB, intriky a zločiny, které mají skrýt minulost.  

Peter C. Smith: Pěst z nebe 

Ţivotopis námořního kapitána Takašige Egusy. Kniha sleduje na osudech jednoho z nejvýznačnějších 

japonských střemhlav bombardovacích letců evoluci japonského námořního letectva i zrod tohoto 

vynikajícího letce.  

Cussler, Clive: Pacifický vítr 

Kdesi pod zamlţenou hladinou Tichého oceánu, ochromená a nehybná uprostřed vod plných ţraloků, leţí 

nejničivější podmořská americká zbraň – nukleární časovaná bomba, připravená během několika hodin 

explodovat – cíl, za nímţ nyní míří nepřátelské síly, aby se ho zmocnily.  

Kubelka, Susanna: Druhé jaro Mimi Tulipanové 

Ţije v Paříţi, je šťastně rozvedená, přechod má úspěšně za sebou a největší dobrodruţství svého ţivota 

před sebou. Ví všechno, co jako ţena musí nutně vědět. Mimi je průkopnicí nové doby, v níţ 40, 50 a 60 

let pořád ještě představuje mládí a 70 zdaleka ne stáří. Ukazuje nám, jaký můţe být ţivot: prostě 

ÚŢASNÝ! 

Gross, Andrew: Modrá zóna 

Hrdinka toho thrilleru vykročí na nebezpečnou a psychicky náročnou cestu, během ní se bude na kaţdém 

kroku těţce vyrovnávat s dalšími a dalšími lţemi, v nichţ dosud ţila. Příběh mladé dívky, která 

nepřestává bojovat, i kdyţ se jí postupně hroutí všechny jistoty, má nebývalou vnitřní dramatičnost 

a strhující gradaci.  

Johnstonová, Jennifer: Jak daleko k Babylonu 

Příběh dvou irských chlapců, jejichţ přátelství a společné vášni pro koně stojí v cestě třídní původ 

a náboţenství. Táţ propast mezi společenskými vrstvami je rozdělí i poté, co dobrovolně narukují do 

britské armády a odcházejí bojovat do zákopů 1. světové války.  

Román byl i zdramatizován a v roce 1982 zfilmován.  

Papathanasopoulou, Maria: Jidáš líbal skvěle 

Současný příběh moderní athénské ţeny, jejíţ manţelství prochází vleklou krizí. Děj se začíná odvíjet 

přibliţně ve chvíli, kdy tato krize kulminuje odchodem manţela z domova. Kniha je napsána svěţím 

jazykem, s trpkým humorem a přitom tak opravdově, aţ z toho čtenáře občas zamrazí.  

Knihy básní a povídek: Sestra Klára, já a špína 

 O prasátkách, lásce a svatých 

 od Daniela Šístka (Lubáka) si můţete půjčit v knihovně.  

 

Týden knihoven 
4.10. – 10.10.2010 

 amnestie pozdě vrácených knih 

 den otevřených dveří – středa 13 - 17 hodin 

 družina – děti budou soutěžit, malovat 

 nově přihlášení čtenáři v tomto týdnu mají registraci zdarma 

 Velké říjnové společné čtení aneb Pocta Karlu Hynku Máchovi, od jehož narození uplyne 

na podzim 200 let. Čtení bude zahájeno připomenutím života a díla našeho velkého 

romantického básníka K. H. Máchy. Zúčastní se žáci ZŠ. 

 anketa o podobě K. H. Máchy 

 prodej vyřazených dětských knih za 2,- Kč až 5,- Kč 
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Informace občanům o problému kanalizace Luby II. etapa 
Váţení občané, 

vzhledem k tomu, ţe v našem městě pořád kolují dohady a pomluvy ohledně zpoţdění výstavby II. etapy 

kanalizace, chci vám sdělit důvody tohoto zpoţdění. 

Při výběrovém řízení na zhotovitele této akce hodnotící komise vyloučila z účasti na tomto výběrovém 

řízení firmy, které nesplnily plně naše poţadavky. Mezi tyto poţadavky mimo jiné patřilo i dodání cenové 

nabídky v elektronické podobě, tedy na CD. Dvě firmy tak neučinily, cenovou nabídku daly pouze 

v podobě písemné. Za to je hodnotící komise vyloučila. Jedna z vyloučených firem, a to Stavby a.s. 

Říčany nesouhlasila s rozhodnutím komise a svoji námitku předala k přezkoumání Úřadu pro ochranu 

hospodářské soutěţe. Tato firma předala úřadu svojí ţádost na přezkoumání 12. 04. 2010. Úřadu trvalo 

4 měsíce, neţ zaslalo výsledek přezkoumání zpět k nám na radnici, a to takový, ţe zrušila rozhodnutí 

zadavatele o vyloučení uchazeče, a to výše jiţ citované firmy Stavby a.s. Říčany i firmy druhé EUROVIA 

CS a.s. Praha 1. Obě tyto firmy se tedy musí vrátit do výběrového řízení. Dále se čekalo do 24. 09. 2010 

na vrácení dokumentace potřebné k tomuto řízení. 

Chci vám sdělit svůj názor na toto rozhodnutí. Město jako zadavatel akce má právo si dát podmínky, které 

by dle mého názoru měly být splněny, k čemuţ měl ÚOHS při svém rozhodování přihlédnout. 

Další kroky jsou tyto, hodnotící komise musí do výběrového řízení výše jmenované, vyloučené firmy 

zařadit a provést výběr na zhotovitele. 

Vzhledem k tomu, ţe se jiţ blíţí zima, mohou se započít v tomto roce pouze přípravné práce. A v roce 

2011 zahájit samotnou výstavbou kanalizace. Z mé informace vidíte, ţe město nemohlo ţádným 

způsobem ovlivnit ani uspíšit přezkoumání úkonů ÚOHS, muselo vyčkat na jeho rozhodnutí. Proto mě 

velmi mrzí, ţe někteří naši občané nemají pochopení, naslouchají nepravdám a odsuzují nás za vzniklou 

situaci.  Především nás viní ze zpoţdění prací a chtějí i vracet jimi objednanou dokumentaci a zaplacený 

podíl na kanalizační přípojku k jejich nemovitosti. 

Pro vaši informaci - dotace na výstavbu této kanalizace jsme získali a to nejen ze SFŢP ale 

i Karlovarského kraje. Nerozumím tedy tomu, proč se ke mně nesou zprávy, ţe mezi vámi občany běţí 

fáma, ţe nám byly dotace odebrány. 

Karel Kubeš, starosta města 

P. S. 
Často je skloňováno i mé jméno v souvislosti s trestním oznámením, které na mne podal p. Ing. Bradáč 

(Karlovarský krajský radní) na oddělení hospodářské kriminality Sokolov pro údajné pletichaření ve výběrovém 

řízení kanalizace, které pro nás zajišťuje firma FUTUREBAU Cheb. 

Tímto bych Vás chtěl seznámit se závěrem prověřování, který mi byl sdělen. Při tomto prověřování nebylo 

shledáno z mé strany ţádné pochybení. Po pravdě řečeno, jiný výsledek jsem neočekával, řídím se totiţ zásadou 

vţdy jednat čestně a poctivě, v souladu se zákonem. 

Toto nařknutí, a s tím spojené vyšetřování, bylo pro mne velice nepříjemné. Z tohoto důvodu se domnívám, ţe 

pokud je p. radní Bradáč zastáncem čestného jednání, byla by na místě z jeho strany omluva. 

Karel Kubeš, starosta města 


Za několik dní budeme v komunálních volbách rozhodovat o sloţení zastupitelstva na další 4 roky. Číst předvolební letáky 

není jistě k zahození, nicméně si asi budou dosti podobné – všichni chtějí pro město a jeho občany to nejlepší. 

Mnohem důleţitější je pohled na jednotlivé kandidáty. Na rozdíl od Parlamentních voleb, kde jde především o strany, u nás 

půjde o lidi. Všichni se tu známe, vidíme si do talíře, a proto jistě kaţdý volič posoudí, co který kandidát říká, jak se projevuje, 

co pro město (různé spolky, zájmové organizace, …) udělal. Zkrátka - porovnat slova s činy. 

Ono to není jen o hezkém povídání, ale o 4 letech práce v zastupitelstvu, v různých komisích, výborech, jednáních s občany, 

organizacemi, atd.  

V této souvislosti bych krátce reagoval na článek Mgr. Šulcka v minulém LZ. Stěţoval si, ţe se nepovedlo zvýšit počet členů 

zastupitelstva na 15, aby město mělo radu. Není-li rada, má její pravomoce starosta. Ale o radě to přeci není, musí jít o práci 

celého zastupitelstva. Za mého a Ing. Voleny starostování se všichni zastupitelé scházeli každé pondělí na tzv. poradě 

u starosty a aktuálně se projednaly věci z předešlého týdne. Starosta tak nikdy nerozhodoval sám (jak by i mohl), ale vţdy to 

bylo se souhlasem a aktivní spoluprací zastupitelů. Ostatně – i Františkovy Lázně se rozhodly sníţit počet členů zastupitelstva 

z 15 na 11, také nebudou mít radu. 

O sloţení zastupitelstva budeme rozhodovat všichni, kteří k volbám půjdeme. Věřím ve velkou účast a přeji Vám dobrou volbu 

při výběru (kříţkování) budoucích zastupitelů. 

Jan Kreuzinger 
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Pozvánka (nejen) pro d ůchodce 
Ve čtvrtek 28. října vystoupí od 15.30 do 19.30 
hodin ve velkém sále MěKS dechový soubor 

Domažličanka 
Vstupné pro důchodce zdarma, ostatní dobrovolné. 
 

Poděkování 
MěÚ v Lubech spolu se starostou města děkuje 
vedení firmy F.P. Technik Luby za sponzorský dar 
na květinovou výzdobu volebních místností. 

Městský úřad děkuje sponzorům Miroslavovi 
Bartošovi a Janovi Lysovi za vybavení nového 
pracoviště obsluhy bezdrátového rozhlasu. 

Karel Kubeš, starosta 
 

Další úspěch žáků ZŠ Luby 
30. září se zúčastnili žáci naší školy krajského 
finále v atletickém čtyřboji. Po výborném výkonu 
obsadili 2. místo. Těsně jim utekl postup do 
republikového finále. I tak je toto umístění, 
v konkurenci 80 škol kraje, vynikající. Celkovým 
vítězem celého klání byl žák naší školy Filip 
Pacholík. Gratulujeme a děkujeme za vzornou 
reprezentaci školy i města. 
Panu Pavlovskému a panu Skálovi děkujeme za 
zajištění dopravy. 

Martin Valovič 

ChybnChybnChybnChybnéééé    datumdatumdatumdatum    
V minulém čísle LZ jsme omylem uvedli, že se 
zasedání zastupitelstva koná 6. října. Několik 
pozorných čtenářů nás na to upozornilo. Za překlep 
se omlouváme, ale jelikož je vždy uvedeno, že se 
zastupitelstvo koná v pondělí (a konalo se vždy), 
bylo tuším každému jasné, že se při uvedení data 
vloudila chybička. 
Děkujme za pochopení. 

Erlbašský jarmarkErlbašský jarmarkErlbašský jarmarkErlbašský jarmark    
Starosta Erlbachu Klaus Herold zve srdečně 
k návštěvě  Erlbašského  jarmarku,  který  se  koná 

v sobotu 23. října od 9 hodin. 
I letos velké množství stánků, atrakcí a pestrý 
výběr jídel a nápojů. 
Slavnostní naražení sudu starostou v 10.00 hodin – 
první sud zdarma. 

Prodám malý RD v Lubech, volný ihned. 
Cena 699.000,- Kč  Tel. 606 356 833 

 
 Inzerce 

MASÁŽEMASÁŽEMASÁŽEMASÁŽE    
Bohumila Ráczová 

Klasická masáž 

Reflexní masáž plosky nohy 

+ vířivá koupel nohou 

Lymfatická masáž kosmetická 

Masáž lávovými kameny 

Parafínový zábal na ruce 

Aroma masáž 

Medová detoxikační masáž 

Indická masáž hlavy a šíje 

Dárkové poukazy 

PO – PÁ        od 16 h 

Tovární 652, Luby 

Mobil : 604604604604    115 167115 167115 167115 167 

Inzerce 
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Seznam kandidátů                                         

pro komunální volby města Luby 2010 
 

MARTIN VALOVIČ , 29 let, obchodní manažer 

Bc. PETR PAVLOVSKÝ , 39, let, ředitel pojišťovací společnosti 

JOSEF MÜLLER , 28 let, mistr výroby 

JAROSLAV NOREK , 43 let, vedoucí prodejní sítě 

JOSEF HEŘMÁNEK , 48 let, učitel ZŠ Luby 

SIMONA SANDNEROVÁ , 40 let, pojišťovací poradce 

MIROSLAV POLÍVKA , 43 let, řidič kamionu 

MILAN PLÍHAL , 65 let, důchodce 

VÁCLAV UHLÍK , 64 let, elektromechanik 

 

Vážení spoluobčané, 

neslibujeme nesplnitelné, víme, že sami naše 

město nezměníme. Ale jsme přesvědčeni, že naše 

město má k dispozici všechny potřebné nástroje 

k tomu, aby bylo lepším místem pro život. 

Jde o to je důsledně využívat. 
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Starostové a nezávislí 
Ve svém volebním programu chceme hlavně vycházet z již zpracovaného Plánu rozvoje města 2008 - 

2013. Budeme se snažit zrealizovat hlavně akce, na které jsou již zpracované projekty a na tyto projekty 

zajistit dotace a to buď z ROP NUTS 2 severozápad, Mas 21, Cíl 3 ČR - Sasko, z Karlovarského kraje 

a přes Dobrovolné sdružení obcí Kamenné vrchy. Jednoduše řečeno pracovat na tom, abychom město 

Luby nadále zkrášlovali, rozvíjeli v něm oblast kultury a sportu, společenský život, sociální problematiku. 

Myslím si, že každý občan města Lubů musí sám zhodnotit, co se za uplynulé volební období udělalo, což 

Vám připomínám ve své zprávě, kde hodnotím celé toto období. Kubeš Karel, starosta města 

 
Kandidát Navrhující 

strana 

Politická 

příslušnost 

Povolání Bydliště 

poř. 

číslo 

příjmení, jméno, tituly věk 

1 Kubeš Karel 61 "STAN" BEZPP starosta Luby 

2 Nesvadba Václav Mgr. 67 "STAN" BEZPP právník Luby 

3 Černíková Anita Ing. 38 "STAN" BEZPP lesní inženýr (na MD) Luby 

4 Merhout Václav 42 "STAN" BEZPP soukromý podnikatel Luby 

5 Hruška Miroslav 64 "STAN" BEZPP ředitel firmy Luby 

6 Vormová Alena 32 "STAN" BEZPP účetní Luby 

7 Paulovič Michal 37 "STAN" BEZPP soukromý podnikatel Luby 

8 Rácz Petr 36 "STAN" BEZPP houslař Luby 

9 Tulisová Zdeňka 44 "STAN" BEZPP vedoucí školní jídelny Luby 

 

 

Železniční doprava na Karlovarsku zůstane zachovaná 
(převzato z www.idnes.cz 22. září 2010) 

Lidé z Karlovarska, kteří jezdí vlakem, se nemusí obávat zrušení některých tratí při prosincové změně 

jízdních řádů. Už je jasné, že z regionální mapy Českých drah nezmizí ani jediná. Namále už přitom měla 

například trať z Chodova do Nové Role.  

 Ministerský seznam kolejí byl původně pořádně dlouhý. Dostala se na něj trať Mariánské Lázně – 

Karlovy Vary, Dalovice – Merklín, Chodov – Nová Role, Cheb – Duby a další. Nakonec ale ministerstvo 

dopravy rozhodlo tak, že železniční doprava v Karlovarském kraji zůstane stoprocentně zachovaná.  
Při jednání na ministerstvu dopravy zástupci krajské vlády začátkem září nesouhlasili s avizovaným 

rušením šesti prodělečných tratí. V celé České republice jich bylo šest desítek. Mezi tratěmi, navrženými 

ke zrušení, byl i úsek Tršnice – Luby u Chebu, kde při oslavách 110 výročí Halštrovské trati jezdila parní 

lokomotiva. Kraj by ale trať rád využíval pro nákladní dopravu.  

Tak to je kousek z článku, který všem jistě udělal velkou radost. Oslavy 110. výročí vzniku Halštrovské 

dráhy byly provázeny obavami, zda se ještě na 

této trati v budoucnu vůbec bude konat nějaká 

oslava. Tiskem totiž proběhly informace 

o možném rušení tohoto úseku, nevyvracel je ani 

náměstek hejtmana Ing. Petr Navrátil. 

Po vydání článku jsme se pro jistotu na „kraji“ 

o pravdivosti této zprávy informovali. Ing. Petr 

Navrátil měl tentokrát pro pana starostu pozitivní 

odpověď, tedy že vlaky na této trati budou jezdit 

dále. Škoda, že oslavy vzniku Halštrovské dráhy 

nebudou probíhat až teď, určitě by se nesly ještě 

v daleko veselejší atmosféře než před pár týdny, 

kdy se rozhodovalo o jejím bytí, či nebytí. 

Mgr. M. Hrabovská 
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VOLEBNÍ PROGRAM KDU - ČSL 

Chceme prosazovat vše dobré pro město v duchu čestného, poctivého a slušného jednání. 

ROZVOJ OBCE 
- dobré hospodaření s rozpočtem, nezadlužení města 

- s využitím dotačních titulů zajistit přísun nových financí na nové investiční akce 

- nabídka volných pozemků města za symbolickou cenu pro investory, kteří vytvoří nová pracovní místa 

- vytváření podmínek pro malé a střední podnikání (účelný prodej a pronájem městského majetku) 

- navázat další kontakty s odborníky v oblasti získávání dotací, finančního poradenství atd. 

BYTOVÁ POLITIKA 
- nekompromisně postupovat proti neplatičům nájemného. 

- hledat možnosti zajištění bydlení pro sociálně potřebné obyvatele města (starší obyvatelé, sociální bydlení) 

  za využití dotačních titulů 

- podpora vytvoření bezbariérového bydlení 

ŠKOLSTVÍ 

- oprava základní, mateřské školy, MěDDM za využití dotačních titulů 

- podpora postupné rekonstrukce sociálních zařízení horní školy 

DOPRAVNÍ INFRASTRUKTURA 

- výstavba parkoviště ve městě za využití dotačních titulů 

- oprava místních komunikací za využití dotačních titulů 

SOCIÁLNÍ ZABEZPEČENÍ A VYBAVENOST OBCE 
- zkvalitnění péče o seniory – rozšíření chybějících služeb v našem městě 

- podpora kulturních a vzdělávacích aktivit seniorů  

- podpora opětovného zavedení detašovaného pracoviště Odboru sociálních věcí v Chebu v našem městě 

- zajištění kvalitní zdravotní péče ve městě 

- podpora výstavby cyklostezky 

- usilovat o dokončení výstavby technické vybavenosti (voda, plyn, kanalizace) v celém městě 

VEŘEJNÁ ZELEŇ 
- rekonstrukce parku v Revoluční ulici za využití dotačních titulů 

- řešit případné neudržování soukromých pozemků v katastru obce (např. příjezd do Lubů). 

KULTURA A SPORT 
- aktivní spolupráce se zájmovými sdruženími v obci 

- podpora sportovních aktivit mládeže 

- podpora rozvoje sportu 

- udržení kulturních programů města 

- vznik nových kulturních a sportovních akcí 

- finanční podpora oprav kostela sv. Ondřeje  

INFORMOVANOST A BEZPEČNOST OBČANŮ 
- prohlubování spolupráce s obvodním oddělením Policie ČR v Plesné 

- pravidelné efektivní besedy s občany 

- podpora preventivních projektů zaměřených na potírání negativních společenských jevů  

 

KANDIDÁTNÍ LISTINA KDU – ČSL 

Jméno     Věk  Povolání  Politická příslušnost 

1. Mgr. Miroslava HRABOVSKÁ   44  učitelka ZŠ  bezpartijní 

2. Kamil KNAPČÍK     62  technik   KDU-ČSL 

3. Martin PESSEL     28  realitní makléř  bezpartijní 

4. Jiří TOLAR     32  dělník   bezpartijní 

5. Václav MAŠEK     39  mechanik  bezpartijní 

6. Dita KRIŠKOVÁ    37  ped. pracovník  bezpartijní 

7. Petr RIEDEL     43  dělník   bezpartijní 

8. Martin ŠÍMA     43  technik   bezpartijní 

9. Tomáš SKÁLA     40  mistr houslař  bezpartijní 
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Volby do zastupitelstev obcí – 15. a 16. října 2010 
Volební místnosti jsou otevřené takto: Pátek:  14.00 –  22.00 hodin 

Sobota:  08.00 –  14.00 hodin 

volební okrsek č. 1 -  Městský úřad Luby volební okrsek č. 2 - Městské kulturní středisko Luby 

351 37 Luby, náměstí 5. května 164 351 37 Luby, Revoluční 465 

V Lubech kandiduje 5 stran, tři z nich se prezentují v Lubském zpravodaji. Níže uvádíme zbývající strany 

a jejich kandidáty (převzato: www.volby.cz). 

 

VOLEBNÍ STRANA č. 4  -  ČSSD 

 
Kandidát Navrhující 

strana 

Politická 

příslušnost 

Povolání Bydliště 

poř. 

číslo 

příjmení, jméno, tituly věk 

1 Šulcek Vilém Mgr. 44 ČSSD BEZPP vedoucí oddělení Policie ČR Luby 

2 Pavlovská Blanka 38 ČSSD BEZPP soukromá podnikatelka Luby 

3 Břinčil Stanislav 40 ČSSD BEZPP admin. prac. Strunal Luby 

4 Záplata František 40 ČSSD BEZPP policista Luby 

5 Stejskal Miloslav 63 ČSSD BEZPP důchodce Luby 

6 Hadvig Michal 40 ČSSD BEZPP soukromý podnikatel Luby 

7 Sandner Karel 44 ČSSD BEZPP vedoucí pojišťovací poradce Opatov 

8 Ulrychová Naděžda 39 ČSSD BEZPP hotelová pokojská Luby 

9 Kušnír Pavel 47 ČSSD BEZPP mistr výroby Strunal Luby  Luby 

 

VOLEBNÍ STRANA č. 5  -  KSČM 
 

Kandidát Navrhující 

strana 

Politická 

příslušnost 

Povolání Bydliště 

poř. 

číslo 

příjmení, jméno, tituly věk 

1 Hartl Antonín 54 KSČM KSČM technik Luby 

2 Kaňka Milan 42 KSČM BEZPP dělník Luby 

3 Kříž Jan 66 KSČM KSČM důchodce Luby 

4 Vodrážka Jiří 31 KSČM BEZPP technik Luby 

5 Volenová Eva 46 KSČM BEZPP dělnice Luby 

6 Adamová Jaroslava 59 KSČM KSČM strážná Luby 

7 Záplata František 63 KSČM KSČM důchodce Luby 

8 Bublová Kamila 57 KSČM KSČM důchodkyně Luby 

9 Šimková Hana 56 KSČM BEZPP vychovatelka Luby 

Tenisový turnaj „Lubský podzim“ 
Přijelo 37 hráčů, turnaj se odehrál v pohodě. Slušné ceny, dobrá kantýna. 

Výsledky: 

1. Petrák – v zahraničí 

2. Korb - J. Březová 

3. Provazník  - Ostrov  

4. Kvasnička – nyní Aš 

Útěcha: 

1. Pokorný – Aš 

2. Hettner – Luby 

3. Nerad – Svatava 

Čtyřhra: 

1. Petrák – Čonka  /  v zahraničí – Ostrov 

2. Korb – Gabriel  /  Březová 

3. Jánský – Kvasnička  /  Aš

Chtěl bych napsat ještě o jedné věci. Někdo v průběhu turnaje spustil na chodbě práškový hasící přístroj. 

Osobně si myslím, že to nebyl žádný z hráčů, ale někdo ze skupiny lubských mladých, kteří v této době 

odešli. 

Jestli si někdo myslí, že je to legrace – není. Je to vandalismus! Přerušili jsme turnaj, museli vyvětrat 

a utřít stoly. Navíc bude nutné plnění has. přístroje, což stojí peníze. 

Pokud je město bude chtít po nás, bohužel. Jen nevím, jak můžeme něčemu podobnému zabránit. Hasící 

přístroje musí být přístupné, postavit ke každému člověka, není reálné. 

Snad tedy – v Lubech už nic nepořádat? Milan Špryňar 
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Lubský zpravodaj: vydává MěÚ Luby, nám. 5. května 164, PSČ 351 37, odpovědný redaktor J. Kreuzinger. Registrováno u MK ČR E 11477. 
Tisk: GTS – Global Transaction Systém CZ, s.r.o., 351 35 Plesná, Tovární 40. Cena výtisku včetně 10% DPH. 
Redakce neodpovídá za obsah dodaných článků a obsah článků nemusí vyjadřovat názor redakce. Příspěvky 
v elektronické podobě zasílejte do 25. dne předchozího měsíce na adresu: rommil@atlas.cz. 
Informace o městě Luby na adrese: www.mestoluby.cz. 

Podzimní hromádky 
Odbor správy majetku města stejně jako předchozí roky vyhlašuje podzimní hromádky.  Vynášet věci je možno od 
soboty 9. října do neděle 10. října 2010 na místa dostupná svozovému vozidlu! Jako vždy na hromádky nepatří 
nebezpečný odpad, kamení, beton, stavební suť a materiál, střešní krytiny, zemina ani kompostovatelný materiál 
(tráva, listí, větve atd.)  Hromádky vytvořené po svozu budou odvezeny na náklady původce. Připomínám, že 
v momentě kdy fyzická osoba odloží odpady na místě k tomu určeném, stává se vlastníkem těchto odpadů obec 
(zákon č. 185/2001 §4 písmene p)). Znamená to, že je zakázáno s tímto odpadem jakkoliv manipulovat (vybírat 
odložené předměty, rozebírat uložený odpad, případně odvážet pryč). Tento odpad bude vyvážen speciálním vozem 
firmy ASP služby s.r.o. nebo pracovníky odboru správy majetku města, a to následujícím způsobem. 

V pondělí 11. 10. 2010 v ulicích: 

Masarykova, H. Luby, Na Nivách, Kostelní, Revoluční, Mlýnská, U Pily, Tovární, Na Louce, Luční, Družstevní, 
Flusberg, Chebská, Příčná, D. Luby 

V úterý 12. 10. 2010 v ulicích: 

Kraslická, Nám. 5. května, Sokolovská, Opatov, Potoční, Hřbitovní, Na Výšinách, Průběžná, Růžový Vrch, 
Spojovací, Zahradní, Západní, P. Bezruče.   

Svoz velkoobjemového odpadu (hromádky) není určen pro likvidaci odpadu z podnikání !!!!! 
Některé druhy odpadu, které se vyskytují na hromádkách nekončí přímo na skládce, ale jsou likvidovány jiným 
způsobem (např. elektroodpad). To znamená, že je nutno tyto věci vysbírat a odvést na sběrné místo. Jedná se 
o lednice a mrazáky, veškeré malé i velké domácí elektrospotřebiče, televizory, monitory, telekomunikační zařízení 
apod. Žádám tímto občany, kteří se chystají uvedený druh odpadu zlikvidovat při podzimních  hromádkách, aby 
kontaktovali odbor správy majetku města na tel. 354 596 038 a my tento odpad sami naložíme a odvezeme 
(samozřejmě zdarma). Usnadní to práci při hromádkách a také co nejvíce zamezíme nájezdu tzv. „hromádkářů“, 
kteří při vybírání kovového odpadu elektrozařízení rozebírají a znehodnocují.   
                                        

Kam s nebezpe čnými odpady? 
Jak jistě víte již z předchozích let nelze nebezpečný odpad likvidovat stejným způsobem jako ostatní 
komunální odpad. Z tohoto důvodu proběhne v sobotu 9. října 2010 svoz nebezpečného odpadu. Jedná 
se především o následující složky: barvy, lepidla a pryskyřice, oleje a tuky, odmašťovací prostředky, 
domácí fotochemikálie, kyseliny, hydroxidy, léky a akumulátory, zářivky a výbojky, hadry znečištěné 
olejem, olejové filtry, autobaterie. Pokud je to jen trochu možné, přineste odpady v originálních obalech, 
usnadní to jejich identifikaci, není to ale podmínkou. Žádám lubské občany, aby využili tuto službu 
a nevhazovali nebezpečný odpad mezi komunální. 

Stanoviště: 9.00 parkoviště u Strunalu 10.00 Růžový vrch (u pana Kníchala) 
 9.15 Malé náměstí 10.15 křižovatka ulic Kraslická a Sokolovská 
 9.30 křižovatka u věžáku 10.30 křižovatka u odboru správy majetku města 
 9.45 u starých paneláků (u FP Techniku) 

Bc. Lukeš Martin – odbor správy majetku města 

Pozvánka pro knihomolyPozvánka pro knihomolyPozvánka pro knihomolyPozvánka pro knihomoly    
Máš rád(a) knížky, čteš rád(a) a bavila by tě práce v knihovně, bude KNIHOVNICKÝ  KROUŽEK   
určen právě tobě. 
Přihlášky lze vyzvednout v knihovně, budeme se setkávat jednou týdně na jednu hodinu. Seznámíte se 
s prací knihovnice, vyzkoušíte si balení knížek, řazení knížek do regálů, pomůžete a poradíte při výběru 
svým malým kamarádům. Můžete si vést svoji nástěnku v knihovně, popovídáme si o knížkách, vyměníte 
si své čtenářské zážitky. Četba knížek není vyloučena. Také pomoc při vánoční, nebo velikonoční 
výzdobě knihovny bude vítána. 
Kroužek je určen především malým a nadšeným čtenářům. 

Na malé pomocníky se těší knihovnice Křenová. 


